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P R O T O K Ó Ł  Nr LIII/22 

z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim, 

odbytej w dniu 25 października 2022 r. 

w Sali 1000-lecia Krosna Odrzańskiego Urzędu Miasta w Krośnie Odrzańskim. 

 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski, przy 

współudziale Wiceprzewodniczących: Kazimiery Potockiej i Krystiana Forstera. Na stan 15 radnych, 

wszyscy obecni. Lista obecności, imienne wykazy głosowań oraz nagranie przebiegu obrad stanowią 

załączniki do protokołu.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Marek Cebula - Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Anna Mikołajczyk - Sekretarz Gminy 

Ilona Ogiba                                  - Skarbnik Gminy 

Robert Kornalewicz - adwokat 

 
 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie i głosowanie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Krosno Odrzańskie za rok szkolny 

2021/2022. 

8. Informacja z wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za I półrocze 2022 r. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie  

na 2022 r.; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2022-2031; 

3) w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania nauczycielom 

dodatków i innych składników wynagrodzenia w przedszkolach i szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Krosno Odrzańskie; 

4) w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w 

zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

10. Rozpatrzenie projektów obwieszczeń w sprawie ogłoszenia jednolitych tekstów uchwał: 

1) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Krosno 

Odrzańskie w obrębie miasta Krosno Odrzańskie; 

2) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Edisona w 

obrębie Krosno Odrzańskie oraz w obrębie Łochowice. 

11. Informacje i sprawy różne. 

12. Zamknięcie sesji. 
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Do pkt. 1  

Otwarcia sesji Rady Miejskiej o godzinie 9.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Radny 

Tomasz Rogowski. Powitał kierownictwo Urzędu, Naczelników Wydziałów Urzędu Miasta, radnych, 

media. Poprosił o stwierdzenie quorum. Oświadczył, iż w sesji uczestniczy 15 radnych.  

 

Do pkt. 2  

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad. 

  

Do pkt. 3  

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 15 głosami „za” przyjęła do zatwierdzającej 

wiadomości protokół Nr LII/22 z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim odbytej 

w dniu 29 września 2022 roku.  

 

Do pkt. 4 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski przedstawił informacje 

odnośnie wydarzeń, które miały miejsce w okresie międzysesyjnym. 

 

Do pkt. 5 

Sprawozdania z działalności międzysesyjnej stałych Komisji Rady Miejskiej przedłożyli: Radna 

Danuta Cierpisz – Przewodnicząca Komisji Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej, 

Radny Bartosz Zaborowicz – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Radna 

Dorota Kwapisiewicz – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych, 

Radny Artur Kozakiewicz – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Radny Piotr 

Garczyński - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

 

Do pkt. 6 

Na wstępie Burmistrz Marek Cebula złożył życzenia urodzinowe Radnemu Markowi Górskiemu. 

Następnie poinformował, że Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego rozwiązało umowę o 

dofinansowanie projektu „Piastowskie dziedzictwo św. Jadwigi Śląskiej”, który obejmował remont 

kościoła św. Jadwigi Śląskiej, Zamek Piastowski, ogrody przyzamkowe i multimedia na zamku. 

Częściowa odbudowa Zamku Piastowskiego nie będzie możliwa, projekt będzie realizowany jedynie w 

zakresie remontu kościoła św. Jadwigi Śląskiej bez organów, z udostępnieniem wieży widokowej 

zwiedzającym oraz częściową realizacją multimediów na zamku. Umowa na tę część prac jest 

podpisana, a dofinansowanie pochodzi ze środków z Unii Europejskiej z Regionalnego Programu 

Operacyjnego. 

W tej kwestii głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski dziękując Naczelnik 

Wydziału Promocji i Rozwoju Gospodarczego Annie Januszkiewicz oraz wszystkim osobom 

zaangażowanym w projekt. 
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Następnie Burmistrz Marek Cebula przedstawił przygotowane Sprawozdanie z działalności 

międzysesyjnej. Dokument stanowi załącznik do niniejszego protokołu. W międzyczasie szerzej 

omówił także sprawę sprzedaży przez gminę węgla.   

Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Gospodarczego Anna Januszkiewicz powiedziała, że 

wraz z pismem z Ministerstwa nie zakończyły się marzenia związane z odbudową zamku. Nadal będą 

trwały starania na pozyskanie środków na część zadań. Rozważane będą różne scenariusze.   

 

Do pkt. 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski powiedział, że Informacja o stanie realizacji 

zadań oświatowych w Gminie Krosno Odrzańskie za rok szkolny 2021/2022 została szczegółowo 

przedstawiona na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. Zapytał, czy są jeszcze zapytania bądź uwagi. 

Radna Kazimiera Potocka podziękowała Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu Jolancie 

Adułło-Hoffmann za precyzyjne informacje odnośnie oświaty na terenie gminy.   

 

Do pkt. 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski powiedział, że Informacja z wykonania budżetu 

Gminy Krosno Odrzańskie za I półrocze 2022 r. została szczegółowo przedstawiona na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Rady. Zapytał, czy są jeszcze zapytania bądź uwagi. 

Radna Kazimiera Potocka poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa nie stwierdziła 

żadnych przekroczeń w realizacji wydatków, jak i wydatków niezgodnych z planem. Ponad 17 

milionów złotych stanowiły wpływy ze środków unijnych i tyle też środków zostało wydanych na 

realizację projektów. Realizacja budżetu przebiegała prawidłowo, bez znaczących odchyleń od planu. 

Złożyła na ręce pani Skarbnik oraz całego zespołu zaangażowanego w realizację budżetu wyrazy 

uznania i podziękowania. 

Radny Bartosz Zaborowicz życzył, aby wykonanie za drugie półrocze, było podobne do tego za 

pierwsze.  

 

Do pkt. 9 

1, 2) Projekty nr 2 uchwał: o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy 

Krosno Odrzańskie na 2022 r. oraz o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2022-2031 przedstawiła Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. 

Poinformowała o zmianach w stosunku do projektów nr 1, szczegółowo omówionych na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Rady. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LIII/404/22 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2022 r. 

Radny Mariusz Grycan zapytał, czy wiadomo, kiedy do gminy wpłyną środki na wypłatę dodatku 

węglowego. 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba stwierdziła, że nie ma żadnych informacji w tym zakresie.  
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Burmistrz Marek Cebula powiedział, że pracownicy są przygotowani do wypłat, jednak Rząd nie 

przekazał środków. Zaapelował o ich przekazanie na konto gminy.   

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LIII/405/22 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2022-2031. 

 

3) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania 

nauczycielom dodatków i innych składników wynagrodzenia w przedszkolach i szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Krosno Odrzańskie. 

W tym miejscu na obradach nieobecna Radna Danuta Cierpisz. Stan radnych – 14. 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LIII/406/22 w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania 

nauczycielom dodatków i innych składników wynagrodzenia w przedszkolach i szkołach, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Krosno Odrzańskie. 

 

4) Projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w 

zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

W tym miejscu na obrady powróciła Radna Danuta Cierpisz. Stan radnych – 15. 

Radny Marek Górski zapytał, czy do PSZOK będzie można wjechać bez kolejki, czy trzeba będzie 

umawiać się telefonicznie. 

Radny Mariusz Grycan zapytał, czy projekt uchwały powstał na bazie uchwał z innych gmin, PSZOK. 

Zapytał, czy w regulaminie ujęto wszystko, co tylko można zaoferować mieszkańcom. 

Prezes Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-Komunalnego Sp. z o.o. Aleksander 

Kozłowski powiedział, że wnioskodawcą projektu uchwały jest Burmistrz. KPWK oczywiście 

uczestniczyło w przygotowaniu. Zdaniem Prezesa projekt zawiera wszystko, co można było w nim 

umieścić. Jeśli uchwała nie spełni oczekiwań, to zostanie zmodyfikowana. Ponadto stwierdził, iż 

życzyłby sobie, aby do PSZOK ustawiały się kolejki.  

Radna Danuta Cierpisz zapytała, czy będzie możliwość pomocy mieszkańcom w zabraniu od nich 

odpadów na PSZOK, jeśli sami nie mogą tego zrobić. Ponadto poruszyła kwestię nieporządku w 

wiatach śmietnikowych. Zaapelowała do mieszkańców o wystawianie odpadów wielogabarytowych, 

kiedy będą odbierane zgodnie z harmonogramem.  

Radny Mariusz Grycan stwierdził, że żadne apele do mieszkańców nie pomogą. Muszą nastąpić 

zmiany kulturowe, które potrwają jeszcze lata. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski nie zgodził się z wypowiedzią Radnego 

Grycana. Należy stygmatyzować negatywne zachowania.        

Prezes Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-Komunalnego Sp. z o.o. Aleksander 

Kozłowski odniósł się do zapytania Radnej Cierpisz. Przypomniał, że w umowie z KPWK na odbiór 

odpadów zapisano konkretną ilość odbiorów z danych miejsc. Nie zawiera ona dodatkowych 

odbiorów. Należy oczekiwać od mieszkańców, że będą wystawiać dane odpady w terminie ich 
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odbioru. Harmonogramy są znane z półrocznym wyprzedzeniem. Ponadto wyjaśnił, iż każdy 

mieszkaniec uiszczający opłatę może rocznie oddać na PSZOK 10 opon. Jest to wystarczająca ilość. 

W PSZOK do dyspozycji będą przyczepki, które można za kaucją bezpłatnie wypożyczyć.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski powiedział, że Radnej Cierpisz chodziło chyba 

o osoby, które nie posiadają środka lokomocji. Zapytał, czy będzie możliwość płatnego odbioru od 

nich odpadów przez KPWK.    

Prezes Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-Komunalnego Sp. z o.o. Aleksander 

Kozłowski odpowiedział, że zawsze była możliwość płatnej usługi. 

Radny Mariusz Grycan zauważyła, że KPWK realizuje usługi w zakresie odbioru odpadów zgodnie z 

terminami.   

W dyskusji głos zabrali jeszcze Radna Danuta Cierpisz, Radna Grażyna Myśliwiec, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski oraz Sołtys Sarbii Ryszard Maternia. 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LIII/407/22 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 

Do pkt. 10 

1) Projekt obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Krosno Odrzańskie w obrębie miasta 

Krosno Odrzańskie. 

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 15 głosami „za” podjęła 

obwieszczenie nr LIII/12/22 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Krosno Odrzańskie 

w obrębie miasta Krosno Odrzańskie. 

 

2) Projekt obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Edisona w obrębie Krosno Odrzańskie oraz w 

obrębie Łochowice. 

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 15 głosami „za” podjęła 

obwieszczenie nr LIII/13/22 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Edisona w obrębie Krosno 

Odrzańskie oraz w obrębie Łochowice. 

 

Do pkt. 11 

Radna Kazimiera Potocka poinformowała, że mieszkaniec Szklarki Radnickiej został pszczelarzem 

roku 2022. 

Poinformowała, że 4 listopada br. o godz. 12.00 w Szkole Podstawowej nr 2 odbędzie się konkurs pod 

tytułem „Patriotyczna Nutka”.  
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Poparła decyzję o rezygnacji z oświetlenia świątecznego w mieście. Mieszkańcy mogą uświetnić ten 

czas we własnym zakresie. 

Radna Grażyna Myśliwiec podziękowała Burmistrzowi, radnym oraz wszystkim obecnym na festynie 

Grzybobranie, który odbył się w Nowym Raduszcu.  

Radny Piotr Garczyński poprosił o krótki raport na temat monitoringu miejskiego. Zapytał iloma 

kamerami dysponujemy, w jakim są stanie i kto ma do nich dostęp. Wyjaśnił, iż zgłaszał na Policję 

sprawę jazdy kładem po promenadzie. Stwierdzono, że w tym czasie Policja nie miała dostępnego 

monitoringu.    

 

Do pkt. 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski o godzinie 10.55 stwierdził: „zamykam obrady  

LIII sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano –  

 

                                                                         PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 

                                                                                             Tomasz Rogowski 

 

Protokółowała:                                                                                                            

Monika Karwowska-Pawłowska 

Starszy Inspektor w Wydz. Organizacyjnym 


